

(تحدي الأذكىاء) Privacy Policy for Smart Quiz

Effective Date: 2025-12-20

 English

app as a Free app. This SERVICE is provided by (تحدي الأذكىاء) FlyCats built the **Smart Quiz**. FlyCats at no cost and is intended for use as is. This page is used to inform visitors regarding our policies with the collection, use, and disclosure of Personal Information if anyone decided to use our Service.

Information Collection and Use

For a better experience, while using our Service, we may require you to provide us with certain personally identifiable information, including but not limited to

- **Name and Email:** Used for authentication via Google Sign-In and for the Leaderboard feature.
- **Device IDs:** Used for advertising and analytics.
- **Approximate Location:** Used to provide relevant advertisements.

The app does use third-party services that may collect information used to identify you. Link to privacy policy of third-party service providers used by the app

- [Google Play Services](#)
- [AdMob](#)
- [Google Analytics for Firebase](#)

Deletion of Data

You have the right to request the deletion of your account and all associated data. You can do this by

1. (Filling out our [Deletion Request Form]) (Put your Google Form link here)
2. [Or contacting us at: [Your Email Here]]

اللغة العربية

قام فريق FlyCats ببناء تطبيق تحدي الأذكىاء كتطبيق مجاني. يتم توفير هذه الخدمة من قبلنا بدون تكلفة وهي مخصصة للاستخدام كما هي. تُستخدم هذه الصفحة لإعلام الزوار بخصوص سياساتنا مع جمع المعلومات الشخصية واستخدامها والكشف عنها إذا قرر أي شخص استخدام خدمتنا.

جمع المعلومات واستخدامها

للحصول على تجربة أفضل، أثناء استخدام خدمتنا، قد نطلب منك تزويدنا ببعض المعلومات التعريفية الشخصية، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر:

- الاسم والبريد الإلكتروني: يُستخدم لتسجيل الدخول عبر Google ولميزة لوحة المتصدرين (Leaderboard).
- معرّفات الجهاز: تُستخدم للإعلانات والتحليلات.

● الموقع التقريبي: يُستخدم لتقديم إعلانات ذات صلة.

يستخدم التطبيق خدمات جهات خارجية قد تجمع معلومات تستخدم لتحديد هويتك (مثل خدمات جوجل بلاي و AdMob).

حذف البيانات

لديك الحق في طلب حذف حسابك وجميع البيانات المرتبطة به. يمكنك القيام بذلك عن طريق:

1. ملء [نموذج طلب الحذف] (ضع رابط Google Form هنا).

2. أو الاتصال بنا على: [ضع إيميلك هنا].

اتصل بنا

إذا كان لديك أي أسئلة أو اقتراحات حول سياسة الخصوصية الخاصة بنا، لا تتردد في الاتصال بنا.